

Բ Ո Վ Ա Ն Գ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Գուլբանյան Վ. Հ., Գուլյան Ա. Ա., Թամանյան Կ. Գ., Պառկելու հանդեսի ցորենի ցուցանների դիմացկունության հատկանիշի ժառանգումը հիրրիդացման դեպքում	3
Հախինյան Հ. Մ., Սաբուխանյան Փ. Գ., Սևոյան Ա. Գ., Ստեփանյան Մ. Լ., հմորված խաղողահյուսթում նիկոտինաթթվի և պիրիդոքսինի պայտացումն ու պահպանումը	16
Սաֆանյան Ս. Շ. Հետվակցինային հակամարմինստրոյացման էնդոգեն ինհիրիտորների պրոբլեմի շուրջը	19
Ավագյան Կ. Գ. Զախարովի հաստամարմին <i>Polisarcus zacharovi</i> Stshelk (<i>Tettigoniidae</i> , <i>Orthoptera</i>) ծղրիդի բիոէկոլոգիական առանձնահատկությունները Հայաստանում	25
Ակրամովսկայա է. Գ. Միոսյան, Կովկասի և Հայաստանի համար նոր մյուկներ Արարատյան հարթավայրից և նրան կից նախալեռնային մասից	29
Խուրշուպյան Պ. Ա., Պապիկյան Ն. Հ., Գյուգալյան Մ. Գ. Խնամքի հատումների ներգործությունը անտառ առաջացնող պլանտոր ծառատեսակների ջրային ուժիմի վրա Սևանի ափինյա դրոնտներում	34
Բաղդասարյան Ն. Գ., Տարսուվա Ն. Հ., Տեր-Կարապետյան Մ. Ա., Կարոտինի և լիկոպինի կուտակման դինամիկան պոմիդորի պտուղներում նրանց հասունացման ընթացքում	38
Մկրտչյան Ա. Ա. Նեկրոզի գեները <i>T. aestivum</i> ցորենի մոտ	44
Մելիքյան Ա. Պ. <i>Liquidambar</i> L. և <i>Altingia</i> Nor. ցեղերի ներկայացուցիչների սպերմադերմի անատոմիական կառուցվածքը կապված նրանց սիստեմատիկայի հետ	50
Դանիելյան Ֆ. Գ. Որոշ տեղեկություններ Հայաստանի կուսածին և բիսեքսուալ ժայռային մողեսների էմբրիոգենեզի վերաբերյալ	56
Բաաիկյան Ս. Հ. Որոշ ցիտոքիմիական առանձնահատկությունների ուսումնասիրությունը <i>Fusarium</i> տեսակների մոտ կուլտիվացման տարբեր պայմաններում	63
Աստվածատուրյան Բ. Ն., Աշխարյան Ս. Հ. Պարարտանյութերի երկարամյա մուծման ազդեցությունը հողի բերրության տարբեր պայմաններում	71
Մանուկյան Ջ. Վ. Բնակլիմայական պայմանների ազդեցությունը կենդանիների սպեցիֆիկ և ընդհանուր սեպտիկության վրա	79

ՀԱՄԱՌՈՏ ԳԻՏԱԿԱՆ ՀԱՂՈՐԴՈՒՄՆԵՐ

Սեմերչյան Ս. Պ., Նուր-Աբելյան Ն. Գ., Սարգսյան Ս. Մ., Մեղրոյան Շ. Գ. Թիուլային միացությունների գերը շերամի ձվերի սպորոգոգայնության որոշման գործում	83
Ալեքսանյան Ռ. Ա. Սրտի պսակաձև անոթներից արտահոսող արյան ավելացումը թափառող ներվի ծայրային հատվածը ստոծանու տակ զրգուելիս	85
Հակոբյան Ն. Ե., Գեբասիմյան Ջ. Հ. N-մեթիլ-α- տեղակալված սուկցինիմիդների հակացնցումային ակտիվության ուսումնասիրությունը	88
Խաչոյան Վ. Հ. Իմունիտետի հասակային գործոնը առնետային տրիպանոսոմոզի դեպքում	91
Մաբուխյան Մ. Խ. In vitro ձևով բերված pomona և grippotyphosa սեռոտիպին պատկանող լիպտոսպիրների վիրուլենտ և ստրեստոմիցինակայն հատկությունների եղևարատև պահպանումը	94

ՌԵՖԵՐԱՏՆԵՐ

Հովհաննիսյան Ա. Ա., Հյուսյան Մ. Մ., Վարդանյան Ն. Ա. Միախոտի բակտերիալ բժավորության հարուցիչների հատկությունները կապված նրանց սիստեմատիկայի հետ	97
Թովմասյան Վ. Ս. Նրբագեղ հիրիկի (<i>Iris elegantissima</i> D. Sosn.) ամինաթթվային կազմը ամառային և ձմեռային հանգստի շրջանում	99
Գլիգորյան Ս. Ս. Կոնսերվացված արյան ֆիզիոլոգիական հատկությունների պահպանելիության վրա ջերմաստիճանային գործոնի ազդեցությունը	101
Մելիքյան Ա. Հ. Մողիների մի քանի բիոքիմիական ցուցանիշների համեմատական ուսումնասիրման տվյալները ամորձատման տարբեր մեթոդների պայմաններում	103

ՔՆՆԱԳԱՐԱՆՈՒԹՅՈՒՆ ԵՎ ԳՐԱԽՈՍՈՒԹՅՈՒՆ

Ավագյան Ռ. Պ. Л. А. Ерзникян «Биологические особенности некоторых рас молочнокислых бактерий»	105
---	-----

СОДЕРЖАНИЕ

Гулкян В. О., Гулян А. А., Таманян К. Г. О наследовании признака устойчивости стеблей пшеницы к полеганию при гибридизации	3
Ахинян Р. М., Саруханян Ф. Г., Севоян А. Г., Степанян М. Л. Образование и сохранность никотиновой кислоты и пиридоксина в сброженном виноградном сусле	16
Саканян С. Ш. К проблеме эндогенных ингибиторов поствакцинального антите-логенеза	19
Авакян Г. Д. Биозкологические особенности кузнечика-толстотела Захарова <i>Polysarcus zacharovi</i> Stshelk. (Tettigoniidae, Orthoptera) в Армении	25
Акрамовская Э. Г. Новые для фауны СССР, Кавказа и Армении полужесткокры-лые с Араратской равнины и прилегающих предгорий	29
Хуришдьян П. А., Папикян Н. А., Гёзаян М. Г. Влияние рубок ухода на водный режим главных лесообразующих пород севанского побережья	34
Багдасарян Е. Г., Таросова Е. О., Тер-Карпетян М. А. Динамика накопления каро-тина и ликопина в плодах томатов в процессе их созревания	38
Мкртчян А. А. Гены некроза у пшениц <i>T. aestivum</i> (Первый список летальных генов)	44
Меликян А. П. Анатомическое строение спермодермы представителей родов <i>Liquidambar</i> L. и <i>Altingia</i> Nor. в связи с их систематикой	50
Даниелян Ф. Д. Некоторые данные по сравнительному эмбриогенезу бисексуаль-ных и партеногенетических форм скальных ящериц Армении	56
Батикян С. Г. Изучение некоторых цитохимических особенностей у видов <i>Fusarium</i> при различных условиях культивирования	63
Аствацатрян Б. Н., Ашихбабян С. А. Изменение плодородия бурой почвы при дол-голетнем удобрении	71
Манукян З. К. Влияние природно-климатических факторов на специфическую и общую реактивность животных	79

Краткие научные сообщения

Семерджян С. П., Нор-Аревян Н. Г., Саркисян С. М., Мегроян Ш. Г. О возможной роли тиоловых соединений в определении природной радиочувствительности грены шелкопряда	83
Алексян Р. А. Увеличение коронарного кровотока, наблюдаемое при раздраже-нии периферических отрезков блуждающего нерва под диафрагмой у кошек	85
Акопян Н. Е., Герасимян Д. А. Изучение противосудорожной активности N-метил- α -замещенных сукцинимидов	88
Хачоян В. Н. Возрастной фактор иммунитета при крысином трипаномозе	91
Марукян М. Х. Продолжительность сохранения вирулентных свойств и устойчи-вости к стрептомицину, приобретенных <i>in vitro</i> , у лептоспир серотипов <i>romona</i> и <i>grippotyphosa</i>	94

Рефераты

Оганесян А. А., Гюсян М. М., Вартанян Н. А. О свойствах возбудителей бакте-риальных пятнистостей табака в связи с их систематикой	97
Товмасян В. С. Аминокислотный состав <i>Iris elegantissima</i> D. Sosn. в летний и зим-ний периоды покоя	99
Григорян С. С. Влияние температурного фактора на сохранность физиологических свойств консервированной крови	101
Меликян А. О. Данные сравнительного изучения некоторых биохимических пока-зателей крови у бычков при различных методах кастрации	103

Критика и библиография

Авакян Б. П., Л. А. Ерзинкян «Биологические особенности некоторых рас молоч-нокислых бактерий»	105
--	-----

CONTENTS

<i>Gulkanian V. H., Gulian A. A., Tamanian K. G.</i> On the inheritance of the symptom of resistance of wheat stems towards beating down during hybridization	3
<i>Hakhinian R. M., Sarukhanian Ph. G., Sevoyan A. G., Stepanian M. A.</i> The formation and the maintenance of nicotinic acid and pyredoxine in the fermented grape-juice	16
<i>Sakanyan S. Sh.</i> On the problem of endogenous inhibitors of postvaccinal antibody formation	19
<i>Avakian G. D.</i> Bloecological particularities of polysarcus zacharovi Stshelk. (Tettigoniidae, Orthoptera) in Armenia	25
<i>Akramowskaja E. G.</i> New hemiptera-Heteroptera for the fauna of the USSR, Caucasus and Armenia from the Ararat plain and the adjoining foot-hills	29
<i>Khurshudian P. A., Papikian N. H., Gueozalian M. G.</i> The effect of care felling on water relation of main forest making races of Sevan littoral	34
<i>Bagdasarian E. J., Tarosova E. O., Ter-Karapetian M. A.</i> The dynamics of accumulation of carotene and lycopene in fruits of tomato in the process of their ripening	38
<i>Mkrtchian A. A.</i> Necrosis genes of wheat T. aestivum (The first list of letal genes)	44
<i>Melikian A. P.</i> Seed coat anatomy of some representatives of Liquidambar L. and Altingia Nor. in connection with their taxonomy	50
<i>Danielian F. D.</i> Some data on the comparative embryogenesis of partenogenetical and bisexual forms of rock lizards in Armenia	56
<i>Batikian S. G.</i> The study of some cytochemical features in species Fusarium at various conditions of cultivation	63
<i>Astvasatrian B. N., Ashkhabian S. H.</i> Change of fertility of the brown soil in long-term experiment	71
<i>Manukian Z. K.</i> Effect of natural and climatic factors on specific and general reactivity of animals	79

Short scientific reports

<i>Semerdjian S. P., Nor-Arevian N. G., Sarkisian S. M., Megroyan Sh. G.</i> The possible role of sulphydryl groups in assaying the natural radiosensitivity of silk-worm eggs	83
<i>Alexanian R. A.</i> The increase of coronary output by excitation of the vagus nerve terminals under the diaphragma in cats	85
<i>Hagopian N. E., Gerasimian Dj. H.</i> The anticonvulsant activity of some N-methyl-L-alkoxyphenylsuccinimid derivatives	88
<i>Khatchoyan V. I.</i> Age factor of the immunity during rat trypanosomosis	91
<i>Marukian M. Ch.</i> The duration of preservation of virulent qualities and resistance to streptomycine, acquired in vitro, by Leptospire serotypes pomons and grippotyphosa	94

References

<i>Hovannessian A. A., Husian M. M., Vartanian N. H.</i> On the properties of the causative agents of bacterial spot of tobacco in relation to their classification	97
<i>Toumasian V. S.</i> Aminoacid composition of Iris elegantissima D. Sosn. during the periods of summer and winter rest	99
<i>Grigorian S. S.</i> The effect of temperature factor on the preservation of the physiological properties of conserved blood	101
<i>Melikian A. O.</i> Data on the comparative study of some biochemical indicators of bull-calves blood using various methods of castration	103

Critics and Bibliography

<i>Avakian B. P., L. A. Ерзинкян</i> «Биологические особенности некоторых рас молочнокислых бактерий	105
--	-----

